
Skrivelse till Familjebostäder om utbyggnaden av laddstolpar 

Stockholm ska ha en fossilfri organisation år 2030 och klimat- och miljöarbetet är därför 
grundläggande för en hållbar stadsutveckling enligt målen i miljöprogrammet och 
klimathandlingsplanen. Alla nämnder och styrelser ska enligt budgeten också arbeta för 
minskade koldioxidutsläpp från vägtrafiken genom bland annat elektrifiering och det finns en 
tydlig ambition i staden att det ska vara lätt för stockholmarna att leva hållbart. 

Bostadsbolagen har som synnerligen viktiga aktörer i arbetet för en fossilfri organisation 
givits mål om att bidra till öka antalet laddplatser och även om ambitionerna beskrivs på lite 
olika sätt i verksamhetsplanerna är den gemensamma riktningen att skapa förutsättningar att 
ladda elbilar vid varje nyproduktionsprojekt eller större renoveringsprojekt.

Eftersom all nyproduktion förväntas få laddstolpar men endast större renoveringsprojekt i 
befintlig bebyggelse önskar vi svar på följande frågor för att få en helhetsbild av utgångsläget 
och en realistisk uppfattning av när laddningsmöjligheter kan finnas i hela beståndet.

1. Hur stor andel av befintlig bebyggelse har idag laddningsmöjligheter för elbil och 
elcykel nattetid för hyresgästerna? 

2. I vilka områden är laddningsmöjligheterna för elbil och elcykel i befintlig bebyggelse 
mest respektive minst utbyggd? Hur förändras bilden när hänsyn tas till planerad 
nyproduktion och planerade större renoveringar?

3. Hur ser planeringen ser ut för att skapa ökade laddmöjligheter i befintlig bebyggelse, 
exempelvis i områden där varken nyproduktion eller större renoveringar planeras? 

4. Hur ska en hyresgäst i befintlig bebyggelse som vill övergå till att köra elbil på ett 
enkelt sätt kunna leva och köra hållbart om det inte inom överskådlig tid bedöms 
kunna finnas laddningsmöjligheter i fastigheten?

Stockholm den 16 februari 2021
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